
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni elektrooniline koosolek nr. 26. 

Koosoleku päevakord koos selgitustega väljasaadetud komisjoni liikmetele 11.märtsil 2024.a. 

Päevakord ja selgitused: 

1. Projektis „Lähte alevik, Kase tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ osalemine. 

Arutelu on läbitud juba veebruarikuu koosolekul ning tänaseks on ka täpsustunud projektis 

osalemise rahalised summad.  

2. Projektis „Tabivere alevik, Pargi tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ osalemine. 

Arutelu on läbitud veebruarikuu koosolekul ja samuti on korrigeeritud osalemise rahalised 

summad. 

Palun, vaadake need läbi ning vastake, kas hääletate nende kahe eelnõu poolt, vastu või 

jääte erapooletuks. 

3. Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks. 

See oleks võimalus Kõrveküla Koolis õhtupoolse vahetuse rakendamisest pääseda, sest 

kahevahetuseline koolikorraldus ei sobi ühelegi osapoolele. 

Äripind üüritakse Tartu Valla Muusikakoolile ning kooliruumid vabanevad uutele 

kooliklassidele. Muidugi on rendihind kõrge ja ka ruumide kohaldamiseks muusikaklassideks 

kuluv summa suhteliselt krõbe. Võib-olla, et saaks veel läbirääkimiste korral hinda tingida? 

Mida arvate? 

Kas nõus või mitte? 

4. Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni koosseisu muutmine. 

Kuna avalduse komisjonist lahkumiseks on esitanud Meelis Villems  ning Priit Allas on 

avaldanud soovi liituda, siis esitame Volikogule meie otsuse: nimetada meie komisjoni 

liikmeks Priit Allas. 

Kas olete kõik nõus? 

5. Aktuaalsed teemad, kui teil on….. 

 

Palun, vastake mulle reedeks, 15.märtsiks! 

Head! Aune.  

 

Vastused saadud kõigilt komisjoni liikmetelt, va. Meelis Villems, kes ei osalenud komisjoni 

töös märtsikuul. 

1. „Lähte aleviku Kase tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ projektis osalemisega  

Nõus: 6 komisjoni liiget. 

2. „Tabivere aleviku, Pargi tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ projektis osalemisega 

Nõus: 6 komisjoni liiget. 

3. Äriruumide rentimine Kõrvekülas Tartu valla Muusikakoolile: Nii komisjoni liikmetega kui ka 

teiste komisjonide juhtidega ning Muusikakooli direktoriga toimusid ka telefoniarutelud, 

mille tulemusena vajame veel lisainformatsiooni ning planeeritud rendikulu täpsustumist. 

Praegu on küll enamus komisjonist avaldanud poolehoidu eelnõule, selgelt vastu on 2 

komisjoni liiget. 

4. Meie komisjonis toimub liikmete muudatus. Teeme volikogule ettepaneku komisjonist välja 

astunud Meelis Villemsi asemele valida uueks liikmeks Priit Allase. 

Sellega on nõus 6 komisjoni liiget. 

  

Koosoleku korraldas komisjoni esimees Aune Sepp, allkiri digitaalne. 

  



 


